
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 2. juli 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 268

I forlængelse af medieaftalens krav om, at DR skal reducere antallet af DR’s

flow-TV-kanaler fra seks til maksimalt fire, bedes ministeren begrunde, hvorfor

det ikke lige så godt kunne være maximalt fem, samt hvorfor det er så afgø-

rende for ministeren at blande sig i, hvor mange kanaler det indhold, ministe-

ren ønsker at DR skal sende, skal fordele sig på?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Søndergaard (EL).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 23. juli 2018.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Soren.Sondergaard@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Orla Hav

formand
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